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Předmět: Snížené sazby daně z přidané hodnoty pro jezdectví a chov koní

Chov koní, sportovní a rekreační jezdectví, jezdecké závody a práce s koňmi patří mezi zemědělské 
činnosti, které mají v Evropě dlouholetou tradici. Přispívají k dynamice venkovských oblastí a i v 
dnešní době je často vykonávají lidé s nízkou kvalifikací. Pony kluby a jezdecká střediska jsou 
důležitými soukromými zaměstnavateli v oblasti sportovní činnosti.

Od roku 2012, na základě rozhodnutí Soudního dvora Evropské unie, již některé členské státy 
neuplatňují na jezdectví a chov koní sníženou sazbu daně z přidané hodnoty (DPH), což má pro 
dotyčné odvětví mimořádně nepříznivé důsledky. Tuto špatnou ekonomickou situaci dále umocňuje 
zdravotní krize související s onemocněním COVID-19.

Snížení daňového zatížení by přispělo k řešení potřeb v oblasti zaměstnanosti, udržitelného 
cestovního ruchu, přístupu všech, včetně osob se zdravotním postižením, ke sportu a dobrých 
životních podmínek koní, o něž Evropská unie usiluje. Nižší sazby jsou zcela souladu s dlouhodobou 
vizí Evropské komise pro venkovské oblasti.

Dokončení reformy sazeb DPH, kterou Evropská komise navrhla v lednu 2018, je prioritou 
portugalského předsednictví Rady Evropské unie.

Jakým způsobem hodlá Evropská komise podpořit Radu při dokončování stávající reformy?


